
 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 27/1-2025 
Tidspunkt: kl. 16.30 – 18.30 
Mødeleder: 
Brian 

Deltagere: alle 
 
Fraværende: suppleanter 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

1. Godkendelse af 
dagsorden (B) 

 

2 min Godkendt  

2. Opfølgning fra sidst  

 
5 min Intet at bemærke  

3. Meddelelser (O): 
- Skoleleder 
- Formandskabet 
- Elevrådet 
- Andre 

 

 

13 min Elevrådet (Astrid): 
- Vandautomaten 
- Ønske om flere ting ude på 

legepladsen, fx svævebane, 
steder hvor man kan sidde og 
snakke (overdækket) – elevrådet 
må gerne lave en liste til sb 

- Fælles elevrådsmøde: ønsker til 
den gode skole: møde senere 

- Den 3/3 mødes det fælles elevråd 
med Børn og Skoleudvalget – 
stille spørgsmål til politikerne 

 
 

 

4.  Arbejdsdag med 
børnehuset /Brian 

7 min Plejer at have 1-2 arbejdsdage om året.  
Taget på bålhytten er færdigt – mangler 
lidt skruer + tilretning af kanten 
Talt med Børnehuset om en fælles 
arbejdsdag. 
Skal vi lave en arbejdsgruppe her, hvor 
andre forældre kan være med og 
planlægge dagene? Det kan give noget 
ejerskab. Opslag i Gylling-gruppen på FB 
og på AULA, hvor man kan melde sig ind.  
Vi har allerede en to-do-liste. 
Der er brug for at indrette nogle mindre 
hjørner også. Indretning – er der nogen, 
der kan hjælpe til i forhold til mere 
inkluderende læringsmiljøer? 
 

Anders tager 
FB og Brian 
AULA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dorthe 
forhører sig 



5.  Status på udestående jf. 
pcloud-liste /Brian 

10 min ok  

6. Økonomi (O)/Dorthe 
 

 

15 min Orientering 
Indtil videre er der krav om budget i 
balance, hvilket vil betyde, at GS skal 
spare det, der svarer til 1 lærerstilling i 
2025. I første omgang forsøges denne 
besparelse opnået ved at dække barsler 
internt (1 årsværk) og efter sommerferien 
samlæse klasser i nogle timer. 
Bestyrelsen er bekymrede, da det i 
forvejen personalemæssigt er sårbart, 
eftersom vikardækning er internt. 
Eventuelle langtidssygemeldinger kan 
vælte det, og personalet underviser i 
forvejen forholdsmæssigt mange timer. 
Der er en mindre ekstern undersøgelse på 
vej, som skal se på, hvordan økonomien 
hænger sammen på skoleområdet.  
Bestyrelsen afventer budgetudkastet i 
forhold til evt. reaktion. 

 

7. Bedre Muligheder for Alle 
(O) /Dorthe 
 
Hvor er vi nu? 
Prøvehandlinger 
 

 

15 min Forslaget forventes vedtaget af 
Kommunalbestyrelsen 28/1 med den 5-
årige indfasning. 
Opgaven er at skabe en skole for alle børn 
– vi skal udarbejde en grundfortælling 
(hvor er skolen om 1 år) og udføre nogle 
prøvehandlinger. 
Dorthe gennemgik kort, hvor vi er i den 
proces 

 

8. Trivsel på Gylling Skole 
 

 

10 min Dorthe fortalte kort om alle klassers og 
personalets trivsel.  
Ønske fra medlemmer af sb: Objektive 
kriterier – en indikator i forhold til trivsel. 
Hvilke kriterier kan vi bruge, så det bliver 
så objektivt som muligt - både kvalitativt 
og kvantitativt?  
Forslag: Hvor mange samtaler har der 
været med forældre pr. klasse? 
Vi overvejer, hvilke muligheder der er 
 

 

9. Tilretning af principper (D) 
med input fra personalet 
 
 

 

30 min Udsættes 
Brian lægger Dorthes forslag til rettelser 
ind i pCloud 

 

10. Eventuelt 
 

 

3 min Fastelavnssoldater – spørgsmål sendes 
videre via repræsentanterne i 
Skolekredsen 

 



Der ønskes orientering til 
skolebestyrelsen vedr. langtidssygdom og 
barsel 

 


